

Company Mission to Mallorca

Showcasing German quality in building and interior design

Company Profiles

18 – 21 October 2019

een.ec.europa.eu



Handwerk International
Baden-Württemberg



Company	Product / Service	Partnership Sought in the Spanish market
<p>handwerk mit stil</p> <p>www.handwerkmitstil.de</p> <p>Languages: English, German</p>	<p>handwerk mit stil ist ein modernes Handwerksunternehmen aus Stuttgart, welches sich an den traditionellen Leistungen und Werten des Handwerks orientiert, und diese um eine moderne Betriebskultur ergänzt. Das international tätige Unternehmen mit Sitz in Stuttgart und Palma de Mallorca bietet ein breites Spektrum an Dienstleistungen, durch bestens ausgebildete Mitarbeiter aus verschiedenen Gewerken: Maler, Lackierer, Stuckateur, Trockenbau, Boden, Fassade, Spanndecken, Fliesen, Oberflächengestaltung und mineralische Designböden.</p> <p><i>handwerk mit stil</i> is a modern skilled trade and crafts company from Stuttgart. At the heart of its corporate philosophy are the traditional services and values of the German Trade and Crafts Code which are embedded in a modern business culture. With offices in Stuttgart and Palma de Mallorca, <i>handwerk mit stil</i> operates internationally and offers a wide range of services. It guarantees a high quality standard based on its skilled and experienced craftsmen:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ coating and paint work ▪ stucco work ▪ dry wall construction ▪ floor works, facade works ▪ stretched ceilings ▪ tiling work ▪ surface design ▪ mineral coatings for surfaces 	<ul style="list-style-type: none"> ▪ General contractors ▪ Architects ▪ Real estate owners ▪ Real estate developers ▪ Suppliers and contractors working in the sectors building, construction, renovations, skilled crafts, architecture, interior and exterior facades and finish, interior design

Company	Product / Service	Partnership Sought in the Spanish market
<p>Bott GmbH</p> <p>www.schreinerei-bott.de</p> <p>Languages: English, German</p>	<p>Bott GmbH realisiert Visionen und Wünsche im Bereich Ladenbau, Messebau und Innenausbau und setzt sie mit Hilfe modernster Technik um. Das Unternehmen hat sich auf den individuellen Ladenbau im Textilbereich spezialisiert und legt viel Wert auf eine optimale Funktionalität der Einrichtung mit einer Wohlfühl-Atmosphäre. Als Experten für Holz liefert, verlegt oder renoviert die Bott GmbH außerdem jegliche Bodenbeläge aus Holz. Des Weiteren bietet das Unternehmen Raumlösungen für Arztpraxen. Die Dienstleistungen der Bott GmbH beinhalten: optimierendes Projektmanagement, effizientes Fertigungs-Know-How, leistungsstarker Maschinenpark mit CNC-Technik, Fertigungs- und Montagespezialisten mit hohem Qualitätsbewusstsein.</p> <p><i>Bott GmbH is a renowned carpentry workshop that offers bespoke products and services in the areas of shop fittings, store concepts, exhibition stand construction and interior design. The company is specialised on tailored store fittings in the textile sector and places a great importance on functionality and a feel-good atmosphere. As experts on all things related to timber, the company also delivers, installs or refurbishes timber flooring. Further, it provides tailored space solutions for medical practices.</i></p> <p><i>Bott's services include:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ optimised project management ▪ efficient production know-how ▪ powerful machinery with CNC technology ▪ skilled and quality-conscious employees in manufacturing and assembly 	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Architects with a focus on shop fittings, medical practices, reception areas and premium interior design ▪ Architects and interior designers in hospitality sector ▪ Carpentry workshops that offer furniture manufacturing ▪ General contractors ▪ Real estate investors ▪ Retailers who have shops or show rooms

Company	Product / Service	Partnership Sought in the Spanish market
<p>OONITOO</p> <p>www.oonitoo.com</p> <p>Languages: English, German</p>	<p>OONITOO ist ein innovatives Designbüro aus Stuttgart, das seinen Kunden maßgeschneiderte, kreative und zeitgemäße Konzepte in den Bereichen Architektur, Innenarchitektur und Möbeldesign bietet. Das junge Unternehmen achtet dabei auf ganzheitliche Kundenlösungen, um eine harmonische Symbiose von Gebäude- und Raumgestaltung zu bewirken. Im Fokus steht der ästhetische und effiziente Innenausbau von Privathäusern, Büros und Restaurants. Zu OONITOO's Leistungen zählen: Architekturkonzepte; Entwicklung und Vermarktung von Möbel und Wohnaccessoires; Design für Kleinserienprodukte; Prüfung der technischen Machbarkeit von Konstruktionen. Das international tätige Unternehmen arbeitet nach den neuesten Standards und setzt bewusst auf alternative Materialien, um die Natur zu schonen.</p> <p><i>OONITOO is an innovative design studio from Stuttgart which offers its clients bespoke and contemporary concepts in architecture, interior and furniture design. The young company implements holistic solutions to ensure a harmonious relationship between the exterior and interior design of buildings and spaces. It is specialised on the aesthetic and efficient interior design of private residences, offices and restaurants. OONITOO's services include:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ architectural and interior design concepts ▪ development and marketing of furniture and interior accessories ▪ design for small-scale production ▪ assessing technical feasibility of designs and constructions <p>The company works internationally and according to the latest standards. It is environmentally conscious and places a great emphasis on alternative materials and sustainability.</p>	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Hotels ▪ Hospitality businesses ▪ Retailers ▪ Furniture retailers ▪ General contractors ▪ Architects ▪ Real estate owners ▪ Real estate developers ▪ Suppliers and contractors working in the sectors building, construction, renovations, skilled crafts, architecture, interior and exterior facades and finish, interior design

Company	Product / Service	Partnership Sought in the Spanish market
<p>Hammer Stahlmanufaktur</p> <p>www.ths-hammer.de</p> <p>Languages: English, German</p>	<p>Die Hammer Stahlmanufaktur aus Süddeutschland ist ein Spezialist für verschiedenartigste Problemstellungen im Bereich Stahlbau. Das Unternehmen verbindet technische Neuentwicklungen in der Edelstahlverarbeitung mit klassischer Handwerkskunst und bietet seinen Kunden individuelle Beratung und innovativen Lösungsvorschläge in den folgenden Sparten: Treppenbau, Überdachungen, begehbare Glas, Geländer, Edelstahlseile, exklusive Edelstahlkonstruktionen. Das weltweit tätige Unternehmen mit firmeneigenem Maschinenpark bietet alles aus einem Hause: von der Projekt-Planung über die Konstruktion und Edelstahlverarbeitung bis hin zur professionellen Umsetzung vor Ort.</p> <p><i>Hammer Stahlmanufaktur</i> from Germany's South is a specialist for steel constructions. The company successfully blends the latest technical developments in stainless steel processing with traditional craftsmanship. It offers its clients tailored, innovative solutions in the following areas:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ staircase construction ▪ roofing ▪ walkable glass construction ▪ railings ▪ stainless steel ropes ▪ other exclusive stainless steel structures <p><i>Hammer Stahlmanufaktur</i> operates worldwide and provides an in-house, one-stop shop service to its customers including project planning, construction and stainless steel processing as well as professional implementation on site.</p>	<ul style="list-style-type: none"> ▪ General contractors ▪ Architects ▪ Real estate owners ▪ Real estate developers ▪ Suppliers and contractors working in the sectors building, construction, renovations, skilled crafts, architecture, interior design ▪ Hotels